
CO SE NÁM POVEDLO A CO SE NÁM NEPOVEDLO V ROCE 2023 

 

Co se nám povedlo – úspěchy 

• Celková rekonstrukce sokolské hospody, která proběhla na začátku roku – oprava interiéru včetně 
palubkových stropů, vymalování a nátěr podlah, nová elektroinstalace, osvětlení, vytápění a nové 
odpady. Finanční extrémní zátěž pro organizaci. 

• Pořádání kulturních akcí v sokolovně, které jsou pozitivně vnímány občany (spolupráce na plesu 
neziskovek, 2x diskotéky, Mikulášská zábava,…).  

• Povedlo se rozšířit nabídku aktivit pro děti - 3 nové oddíly (Sportovky I., Sportovky II., Všestraňák) a 1 
další, který se stal sokolským (Pohybovky). 

• Navýšení počtu členů (nejen díky novým oddílům). 
• Nový systém příspěvků (nastavili, vykomunikovali, zajeli), adaptovali jsme ho i na rytmus školních 

pololetí a tím se nám povedlo udržet dětské oddíly. 
• Nastavit financování našeho Sokola tak, že jsme schopní díky naším pravidelným příjmům (členské 

příspěvky, nájemné, atd.) zajistit nejnutnější náklady pro provoz sokolovny. 
• Získání nových, certifikovaných cvičitelů což nám umožnilo vytvoření nových oddílů hlavně pro 

děti (jsou snáze nahraditelní, protože se v rozpočtu počítá s jejich odměnami). 
• Jednorázové pronájmy se rozrostly (vyšší příjmy). 
• Proběhla úprava okolí před sokolovnou a okolí pomníku, výsadba nové sokolské lípy, výsadba 

nových keřů a bylin, a to vše díky sponzorům, dále proběhla instalace nádrží na zalévání dešťovou 
vodou, bylo zhotoveno nové zábradlí u venkovního posezení. 

• Vytvoření nového venkovní hřiště pro děti a veřejnost - etapa 0, vymezené parkování a celkově 
zklidnění na ploše za sokolovnou - lidé mají důvod u sokolovny zůstávat déle. 

• Na podzim proběhla, díky sponzorům, úprava zeleně v prostoru okolo nového hřiště (etapa 0). 
• Realizace další fáze projektu Revitalizace okolí sokolovny - projektová dokumentace pro stavební 

povolení. 
• Ve spolupráci se sponzorem realizovat prostor pro nejmenší – pískoviště. 
• Rekonstrukce hromosvodů na budově sokolovny (získání revize). 
• Realizace změny vytápění celé tělocvičny instalací tepelného čerpadla.  
• Dokončení BOZP pro sokolovnu. 
• Získat od sponzorů více finančních příspěvků pro fungování sokola (Regulus – generální sponzor, 

Foto Škoda, Nortdstahl servis, Aleš Kolář a další) 
• Máme zárodky turistického oddílu pod vedením Jakuba Zvelebila. 
• Máme stabilní grafický vizuál a propagaci (dle grafického manuálu ČOS) - získali jsme ocenění od 

ČOS - jsme jednoznačně poznat a vidět. 
• Zintenzivnili jsme práci na sociálních sítích. 
• Všechny akce, které jsme dělali se skvěle povedly, žádná nebyla propadák: Vranský lesní běh, 

VLTAVA RUN, Volejbalové slavnosti, Noc sokoloven, 2 diskotéky, Běh do schodů, Setkání u lípy. 
Mikulášská zábava.  

• Pomohli jsme ZUŠ a oslavili s nimi 70 let, navázali jsme spolupráci, budou nám vystupovat na 
akcích. 

• Navázali jsme spolupráci s fotografem Davidem Štěpánem, který nám poskytl mnoho kvalitních 
černobílých fotografií z činnosti naší organizace. 

• Realizovali jsme první Taneční nanečisto pro děti ze základní školy s možností pokračování. 



Co se nám nepovedlo – neúspěchy 

• Vytvořit strategický plán naší organizace – bylo zahájeno, ale nedokončeno. 
• Úprava prostoru pro parkování - zarovnání děr a prohlubní štěrkem. 
• Zlepšit společnou komunikaci s vedením obce (hlavně k realizaci projektu Revitalizace okolí 

sokolovny). 
• Nastavit si jasná pravidla na komerční pronájem sokolovny na různé narozeninové oslavy (přesný 

ceník za kolik budeme sokolovnu půjčovat, a to včetně ceníku a pravidel pro bar nebo jenom 
půjčení „skla“, kdo to bude mít na starosti a kdo to bude centrálně evidovat a zodpovídat za to, že v 
tom bude přehled). 

• Přitáhnout/zapojit více členů Sokolů k aktivnější spolupráci na aktivitách a činnostech naší 
organizace. 

• Nastavit dobře fungující komunikace s vedoucími oddílu a jejich členy. 
• Podzimní úprava/údržba hřiště (etapa 0) ve spolupráci s rodiči, dárci a veřejností. 
• Prodej nástěnného kalendáře, který vznikl z fotek Davida Štěpána. 
• Vytvořit výroční zprávu organizace (dlouhodobě). 
• Posilovat spolupráci a vztah k naší Župě a ke strukturám ČOS. 
• Dostatečně prezentovat veřejnosti čí je jaký pozemek (okolí sokolovny) a co vše dáváme zdarma a 

veřejně k dispozici. 

 

 

Připraveno členy Výboru T. J. Sokol Vrané nad Vltavou I. jako podklad pro jednání Valné hromady T. J. 
Sokol Vrané nad Vltavou I., která se uskuteční dne 19. 3. 2024. 
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